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ZÁPIS ZO ZASADNUTIA  

Akademického senátu Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

zo dňa 19.03.2024 
 
Prítomní:  prítomných 14 členov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny a zápisu zo 

zasadnutia. Senátorka Viktória Adamkovičová sa ospravedlnila zo začiatku 
zasadnutia.  

  
Hostia: doc. Ing. Michal Šoltés, PhD., doc. Ing. Peter Džupka, PhD., doc. Ing. Júlia Ďurčová, 

PhD., doc. MVDR. Ing. Ján Buleca, PhD., Ing. Lenka Vejačková, prof. Ing. Rajmund 
Mirdala, PhD. 

 
Program zasadnutia:  
 

Bod Program Predkladateľ 

1. Otvorenie zasadnutia doc. Glova 

2. Schválenie overovateľov zápisu doc. Glova 

3. Schválenie programu zasadnutia doc. Glova 

4. Kontrola plnenia uznesení a záverov z predchádzajúcich zasadnutí doc. Glova 

5. Schválenie členov Disciplinárnej komisie EkF TUKE doc. Šoltés 

6. Schválenie Správy o činnosti EkF TUKE za rok 2023 doc. Šoltés 

7. Schválenie Podmienok prijatia na doktorandské štúdium na EkF TUKE 
v akademickom roku 2024/2025 

doc. Šoltés 

8. Prerokovanie Správy o činnosti AS EkF TUKE za rok 2023 doc. Glova 

9. Interpelácie doc. Glova 

10. Rôzne doc. Glova 

11. Záver zasadnutia doc. Glova 

 

K 1. bodu: Otvorenie zasadnutia 
Zasadnutie AS EkF TUKE otvoril predseda senátu a privítal všetkých prítomných členov AS EkF TUKE a hostí. 
Prítomných bolo 14 zástupcov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny.  
 

K 2. bodu: Schválenie overovateľov zápisu 
Predseda AS EkF TUKE za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia AS EkF TUKE navrhol senátorky 
Alenu Andrejovskú a Mariannu Siničákovú.  Obidve s návrhom súhlasili.  
 
Predseda AS EkF TUKE dal následne hlasovať o overovateľoch zápisnice v takejto podobe: 
„AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 19.03.2024 v zložení: 
senátorky Alena Andrejovská a Marianna Siničáková.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 
08/2024. 
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K 3. bodu: Schvaľovanie programu zasadnutia 
Návrh programu zasadnutia bol predložený ako súčasť pozvánky na zasadnutie AS EkF TUKE spoločne 
s materiálmi - dňa 12.03.2024.  
 
Predseda AS EkF TUKE dal hlasovať o návrhu uznesenia: 
„AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 19.03.2024 bez zmien.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 
09/2024. 
 

K bodu 4: Kontrola plnenia uznesení a záverov z predchádzajúcich zasadnutí 
Predseda AS EkF TUKE skonštantoval, že neboli žiadne úlohy vyplývajúce z minulých uznesení. 
 
Predseda AS EkF TUKE dal priestor pozvanej zástupkyni EkF TUKE v Rade VŠ – doc. Šebovej. Tá  informovala 
členov AS EkF TUKE o tom, že MŠ SR prešlo na projektový typ riadenia. Odbory sú zapojené v 28 projektoch, 
Rada VŠ je zapojená v 9 projektoch.  
Priame zapojenie v projekte prostredníctvom doc. Šebovej je v projekte Internacionalizácie VŠ. Za dôležitý 
projekt je možné považovať projekt Efektívne procesy na VŠ. Jeho podstatou je formulácia pripomienok 
k novele VŠ zákona. Zatiaľ však zozbierané pripomienky boli zaslané ako finálne – pripomienkovanie sa bez 
zasadnutia uzavrelo – je potrebné, aby sme sa týmito pripomienkami zapodievali a pokúsili sa o otvorenie 
diskusie a pripomienkového konania k zaslaným úpravám. Je predpoklad, že zákon o VŠ sa bude otvárať 
v júni 2024. 
 
Zároveň doc. Šebová predniesla predpripravené vyhlásenie, ktorým by sa mal senát vyjadriť k politickému 
smerovaniu a postupom vlády SR. K predmetnému vyhláseniu bude diskusia v bode Rôzne.  
 

K bodu 5: Schválenie členov Disciplinárnej komisie EkF TUKE 
Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana Šoltésa o predstavenie návrhu na schválenie členov Disciplinárnej 
komisie EkF TUKE. 
Dekan Šoltés predstavil návrh v krátkosti, kde podotkol, že s prácou predchádzajúcich členov 
Disciplinárnej komisie bolo vedenie spokojné a preto aj v súčasnom návrhu boli oslovení rovnakí ľudia pre 
nomináciu do tejto komisie.  
 
Následne bola predsedom senátu otvorená diskusia k tomuto bodu programu: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Predseda AS EkF TUKE dal hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
„AS EkF TUKE schvaľuje návrh členov Disciplinárnej komisie EkF TUKE na obdobie 4 rokov od 10.04.2024 
v pôvodnom znení“  
 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 
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Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 
10/2024. 
 

K bodu 6: Schválenie Správy o činnosti EkF TUKE za rok 2023 
Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana Šoltésa o predstavenie návrhu Správy o činnosti EkF TUKE za rok 
2023, ktorý predkladá na schválenie. 
Dekan Šoltés informoval, že predkladaná správa je podobného charakteru ako v minulom roku. Poďakoval 
za pripomienky, ktoré boli zaslané senátorkou Paľovou a informoval, že boli akceptované. Detailnejšie 
správu predstavili prodekani.  
Prodekanka Ďurčová sa venovala predovšetkým počtom študentov, ktorí boli na fakultu prijatí. 
Informovala, že propagačná komisia cielila propagáciu na študentov gymnázií.  
Dekan Šoltés informoval o tom, ako sa vyvíjajú počty prihlášok nových študentov na fakultu. Zároveň 
vyzdvihol a poďakoval sa za odvedenú prácu členom propagačnej komisie, ktorí pripravili fakultné DOD 
v tomto roku.  
Prodekan Džupka informoval o tom, že zmena v minulom roku nastala v tom, že sme zaznamenali vyšší 
záujem o vnútornú grantovú schému, vytvorila sa nová doktorandská miestnosť, vytvoril sa nový 
komunikačný kanál pre školiteľov a doktorandov na platforme MS Teams, každý piatok sú realizované 
doktorandské semináre . V oblasti zahraničných projektov máme malý výkyv z dôvodu končiaceho 
programového obdobia, ale predpoklad je, že sa dokážeme vrátiť späť k výkonnostným číslam 
predchádzajúcich rokov. V oblasti domácich grantov je situácia veľmi podobná.  
 
9:10 Senátorka Paľová odišla zo zasadnutia senátu. Počet prítomných senátorov je 13, senát je 
uznášaniaschopný.  
 
Prodekan Buleca informoval o miernom progrese v oblasti zahraničných mobilít študentov, o počtoch 
prichádzajúcich pedagógov, ale aj zahraničných študentov a prínosoch zmien na referáte zahraničných 
vecí. Jeho správa obsahovala informácie aj o aktivitách konzorcia Ulysseus vzhľadom k získavaniu 
študentov z krajín ako Ukrajina, Vietnam a pod. V ďalšej časti informoval o novinke, keď v spolupráci 
s ACCA bude zavedený nový predmet pre študentov našej fakulty, ktorý bude vyučovaný v spolupráci 
s ACCA.  
 
9:20 Senátorka Adamkovičová prišla na zasadnutie senátu. Počet prítomných senátorov je 14, senát je 
uznášaniaschopný. 
 
Následne bola predsedom senátu otvorená diskusia k tomuto bodu programu, v ktorej vystúpili: 
Senátorka Révészová:  

- Na web stránku fakulty je potrebné doplniť Dlhodobý zámer pre súčasné obdobie a rovnako tak 
aj Správy o činnosti EkF TUKE za posledné obdobia.  

- Má forma tejto Správy o činnosti EkF TUKE oporu v Manažmente kvality? Nemal by na dokumente 
byť uvedený autor tejto správy a kto ju predkladá? V správach o vzdelávaní nie sú uvedené 
podrobné správy o jednotlivých programoch v kontexte formálnych nariadení akreditačného 
spisu. Sú ale vypracované? 

- Robia sa nejaké aktivity pre podporu prihlásenia sa študentov do anglofónnej skupiny, resp. 
anglofónneho programu?  

Prodekan Buleca: Záujem o anglofónny program nie je medzi študentmi napriek aktivitám, 
ktoré sa urobili. V osobnom rozhovore uvádzajú dôvod, že im postačuje mať voliteľné predmety a majú 
obavy, či by to vedeli zvládnuť. Záujem však nie je možné vynútiť.  
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 Senátorka Révészová: Možno by bolo dobré skúsiť sa inšpirovať nastavením frankofónneho 
programu, v ktorom ide súbežne štúdium v dvoch jazykoch – slovenskom a francúzskom.  
 Dekan Šoltés: Zachovanie anglofónneho programu je jednou z priorít v rámci internacionalizácie 
fakulty, takže budeme vytvárať aktivity v tejto oblasti. Čo sa týka formy predkladanej správy, je nami 
navrhnutá, pretože formálne neexistuje template, ktorý by sa dal aplikovať. Čo sa týka Annual Report, 
bude pripravený v 4-strannovom prevedení, ktoré bude pripravené v krátkom čase. Pri Správe o činnosti 
EkF je možné ju predkladať aj s obalom, na ktorom bude uvedený autor a predkladateľ. Správy, potrebné 
pre vnútorné zabezpečenie kvality, sú vypracovávané a pripravené v rámci vnútorných procesov.  

 
Predseda AS EkF TUKE po ukončení diskusie dal hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
„AS EkF TUKE schvaľuje Správu o činnosti EkF TUKE za rok 2023 s pripomienkami .“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 
11/2024. 
 

K bodu 7: Schválenie Podmienok prijatia na doktorandské štúdium na EkF TUKE v 
akademickom roku 2024/2025 
Predseda AS EkF TUKE požiadal dekana Šoltésa o predstavenie návrhu na schválenie Podmienok prijatia 
na doktorandské štúdium na EkF TUKE v akademickom roku 2024/2025. 
Návrh predstavil prodekan Džupka a upozornil predovšetkým na termíny, ktoré s celým procesom 
prijímania na doktorandské štúdium súvisia. Okrem týchto náležitostí sa pravidlá, v porovnaní 
s predchádzajúcim rokom, nemenili.  
 
Následne bola predsedom senátu otvorená diskusia k tomuto bodu programu, v ktorej vystúpili: 
Do diskusie sa nikto neprihlásil.  
 
Predseda AS EkF TUKE dal hlasovať o predloženom návrhu v znení: 
„AS EkF TUKE schvaľuje Podmienky prijatia na doktorandské štúdium na EkF TUKE v akademickom roku 
2024/2025 v predloženom znení.“ 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

14 14 0 0 

Predseda AS EkF TUKE konštatoval, že Akademický senát EkF TUKE schválil návrh ako uznesenie č. 
12/2024. 

 
K bodu 8: Prerokovanie Správy o činnosti AS EkF TUKE za rok 2023 
Predseda AS EkF TUKE v krátkosti predstavil návrh Správy o činnosti AS EkF TUKE za rok 2023. Dokument 
je predkladaný len na prerokovanie.  
 
Následne bola predsedom senátu otvorená diskusia k tomuto bodu programu, v ktorej vystúpili: 
Senátorka Révészová: Predniesla niekoľko formálnych pripomienok k úprave textu.  
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Záver: AS EkF TUKE prerokoval predložený návrh Správy o činnosti AS EkF TUKE za rok 2023.  

 
K bodu 9: Interpelácie 
Predseda AS EkF TUKE požiadal senátorov o prednesenie interpelácii vedeniu EkF TUKE. 
Senátor Bendo: Bude vyhlásené dekanské voľno okolo Veľkej noci?  
 Dekan Šoltés: Bude voľno aj vo štvrtok pred aj v utorok po Veľkej noci. Zároveň náhrada za 

1.5.2024 nebude a v piatok, kedy má byť celounivezitná náhrada rozvrhu za stredu, bude 
prebiehať výučba podľa pôvodného rozvrhu.  

Senátor Bajus: Je možné, že vznikli prekryvy v rozvrhu medzi ročníkmi? Týka sa to opakujúcich študentov. 
Zároveň, je možné uviesť plánované dekanské voľná v harmonograme už pred začiatkom semestra? 
 Dekan Šoltés: Prekryvy vzhľadom na komplikovanosť procesu tvorby rozvrhov sú možné. Avšak je 

aj úlohou študentov, aby na tieto skutočnosti vopred upozornili. Tie prípady, ktoré sa podarilo 
zistiť, sa aj riešili. O konkrétnom prekryve 2.a 3. ročníka sme informovaní neboli. Čo sa týka 
zaradenia dekanského voľna do harmonogramu, tie, ktoré sú dohodnuté vopred, tak tie tam 
zaraďujeme, ale nie všetky takto zaradiť vieme. Tie potom zverejňujeme priebežne. Posnažíme sa 
dať ich do pozornosti čo najskôr, ako sa bude dať.  

Senátor Ďurta: Je možné dostať vyjadrenie k dotazníku, ktorý sa vypĺňal ako spätná väzba na zimný 
semester? 
 Dekan Šoltés: Bude to predmetom samostatného bodu na nasledujúcom zasadnutí AS EkF TUKE. 

Vyhodnotenie dotazníka bude študentom následne zverejnené.  
 prof. Mirdala: Na výsledky dotazníka bude reagovať aj Rada študijného programu a výsledky budú 

tlmočené aj študentom. 
 

K bodu 10: Rôzne 
Dekan Šoltés: Mestom KE sme boli oslovení, aby sme vypracovali analýzu nastavenia mesta, ktorá by mala 
byť vypracovaná do konca roka 2024.  
 
K téme predloženého apelu doc. Šebovej bola otvorená diskusia, v ktorej vystúpili senátorka Révészová, 
senátor Burger, senátor Glova, dekan Šoltés, senátorka Raisová, senátorka Siničáková, senátor Kubák, 
senátor Šafár, senátorka Adamkovičová, prof. Mirdala, prodekan Džupka.  

 
10:40 Senátorka Révészová opustila zasadnutie senátu. Počet prítomných senátorov je 13, senát je 
uznášaniaschopný. 10:43 Senátor Šafár opustil zasadnutie senátu. Počet prítomných senátorov je 12, senát 
je uznášaniaschopný. 10:48 Senátor Jirásek opustil zasadnutie senátu. Počet prítomných senátorov je 11, 
senát je uznášaniaschopný.  
10:52 Senátorka Paľová prišla na zasadnutie senátu. Počet prítomných senátorov je 12, senát je 
uznášaniaschopný.  

 
Senátorka Paľová: Opäť sa zopakovala situácia s tým, že v rámci Dní príležitostí je parkovisko vyblokované. 
Bolo by možné, aby aj vedenie TUKE informovalo svojich zamestnancov o chystaných obmedzeniach?   
 Dekan Šoltés: Kontaktujte p. Pandulu. 

 
K bodu 11: Záver zasadnutia 
Predseda AS EkF TUKE poďakoval prítomným členom senátu a hosťom za spoluprácu a zasadnutie 
akademického senátu dňa 19.03.2024 ukončil.  
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UZNESENIA 

zo zasadnutia Akademického senátu EkF TUKE zo dňa 19.03.2024 
 

08/2024 AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 

19.03.2024 v zložení: senátorky Alena Andrejovská a Marianna Siničáková. 

09/2024 AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 19.03.2024 bez zmien. 
10/2024 AS EkF TUKE schvaľuje návrh členov Disciplinárnej komisie EkF TUKE na obdobie 4 rokov 

od 10.04.2024 v pôvodnom znení. 
11/2024 AS EkF TUKE schvaľuje Správu o činnosti EkF TUKE za rok 2023 s pripomienkami. 
12/2024 AS EkF TUKE schvaľuje Podmienky prijatia na doktorandské štúdium na EkF TUKE v 

akademickom roku 2024/2025 v predloženom znení. 

 

 
Košice, 19.03.2024 

 

Zapísala:    Ing. Manuela Raisová, PhD. , v. r.    

 

Overili:    doc. Ing. Alena Andrejovská, PhD. , v. r.   
 
 
  doc. Ing. Marianna Siničáková, PhD.  , v. r.  
 
   
Predsedajúci: 
   doc. Ing. Jozef Glova, PhD. , v. r.     

   predseda AS EkF TUKE     
 


